
LADISLAV MIKO a jeho činnost v EK

Nejvyšší  česko-slovenský úředník v Evropské komisi,  působí  na  Generálním ředitelství,

nejprve pro ochranu biodiverzity a přírodních zdrojů, následně pro potravní řetězce, kvalitu

potravin a ochranu spotřebitelů.    

L. Miko se zásadně se podílel na současné koncepci Národního parku Šumava, k prosazení

výroby divočiny zpracoval film, který zdarma rozdával školám a prohlašoval, že je třeba

abychom si  zvykali  na  svoji  identitu  s  vlky  a  medvědy.  Při  dílčí  likvidaci  kůrovce  na

Šumavě, povolal inspektory, kteří měli napravit tuto situaci, následně byl jmenován ministr

R.  Brabec  (ANO),  který  bez  výběru  jmenoval  nového  ředitele  P.  Hubeného  (fanatika

divočiny). 

K výrobě divočiny ve východní Evropě byl spoluzakladatelem Nadace Partnerství při EK. 

Vazba na oligarchy výroby potravin není jasná, ale zcela zřejmá je dlouhodobá kvalitativní i

cenová „diskriminace“ stejných potravin v ČR vůči SRN. Začíná to „stejným“ vánočním

vínem, které je  v SRN nepoměrně levnější  a kvalitnější  (s  vyšším obsahem alkoholu) a

pokračuje to škálou stejných potravin ve stejných řetězcích na obou stranách. Kvalita je

zásadně odlišná, přičemž cena u nás bývá o 15 až 100 i více % vyšší (což nelze pouze

odůvodnit menší konkurencí v ČR). 


